

Heat Exchangers EURO-9 HEINDUSTRIES



CALL US:

Jordan: +962 6 4026841

WEBSITE:

KSA: +966563151089 www.Shahed-group.com

EMAIL:

sales@shahed-group.com

Heat Exchangers

EURO-9 HE

The FURO-9 HF is a shell and tube heat exchanger that is produced according to BS EN 305 specifications and performance of heat exchangers and ASME rules and recommendations for materials, design, testing, inspection, and welding. It has a capacity of 100,000 to 1,000,000 kcal/h (116 to 1160 kW) and is available in a variety of sizes to meet the needs of different applications. The EURO-9 HE is a reliable and efficient heat exchanger that is designed to provide years of troublefree service. It is made of high-quality materials and is designed to withstand the high temperatures and pressures associated with heat exchanger applications.

KEY FEATURES

o Shell and tube heat exchanger

o Produced according to BS EN 305 and ASME standards

o Capacity of 100,000 to 1,000,000 kcal/h (116 to 1160 kW)

Available in a variety of sizes

o Reliable and efficiento Reliable and efficient.



Significant Improvements

The heat exchanger is made of high-quality copper or steel tubes that are perfectly spaced to ensure efficient heat transfer.



Significant Improvements

The heat exchanger is equipped with several safety features, including a pressure relief valve and a temperature sensor.

If you are looking for a high-efficiency heat exchanger that is versatile, reliable and meets the highest international standards, the EURO-9 HE is a great option. Contact us today to learn more about this heat exchanger and how it

المبادلات الحرارية

EURO-9 HE

هو عبارة عن مبادل حراري نوع الأسطوانة والأنابيب (SHELL & TUBE) يحتوي على حزمة من الأنابيب موزعة ومتباعدة بشكل متناسق ومدروس بعناية لضمان نقل الحرارة بكفاءة عالية. يتم إنتاجه وفقًا للمواصفة البربطانية (BS EN305) والكود الأمريكي (ASME) القواعد والتوصيات للتصميم واختبار المواد وأعمال اللحام، والفحص والتفتيش الخاصة بالمبادلات الحرارية). تبلغ سعته 100،000 إلى 1،000،000 كيلو كالوري / ساعة (116 إلى 1160 كيلو واط) ومتوفر بأحجام متنوعة لتلبية احتياجات التطبيقات المختلفة. (EURO-9 HE) عبارة عن مباد<mark>ل حراري موثوق وفعال مصمم</mark> ليدوم لسنوات أط<mark>ول وأداء وكفاءة</mark> عالية. مصنوع من مواد عالية الجو<mark>دة ومصمم لتحمل درجات</mark> الحرارة العالية والضغوط المرتبطة بتطبيقات المبادلات الحراربة.

المميزات الرئيسية

- مبادل حراري نوع الأسطوانة والأنابيب & TUBE).
- تم إنتاجه وفقًا للمواصفة البريطانية (BS EN 305)
 والكود الأمريكي(ASME)
- قدرة من 100،000 إلى 1،000،000 كيلو كالوري /
 ساعة (116 إلى 1160 كيلو واط)
 - متاح في مجموعة متنوعة من الأحجام
 - موثوق وفعال، وأداء وكفاءة عالية





إذا كنت تبحث عن مبادل حراري عالي الكفاءة ومتعدد الاستخدامات وموثوق ويلبي أعلى المعايير الدولية، فإن (EURO-9 HE) هو خيار رائع. اتصل بنا اليوم لمعرفة المزيد عن هذا المعايير الدولية، فإن (المبادل الحراري وكيف يمكنه تلبية احتياجاتك.





Heat Exchangers

EURO-9 HE

Head Office

Jordan, Amman -Al Raqeem

+962 79 2555261

Info@shahed-group.com
Sales@shahed-group.com

The Factory

Jordan, Amman – Al-Rajib

+962 6 4026841

Info@shahed-group.com

Office Branch-KSA

Saudi Arabia - Riyadh

+966 56 315 1089 +966 54 426 1065

m.tashtush@shahed-group.com